
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 7. november 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 123 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 123:  

”I forlængelse af henvendelse fra Pernille Schriver af 2. november 2018 om elektro-

magnetisk stråling fra trådløs teknologi sendt til sundhedsminister, Sundheds- og Æl-

dreudvalg samt Sundhedsstyrelse, jf. SUU alm. del - bilag 71, bedes ministeren over-

sende Sundhedsstyrelsens vurdering af, hvordan der forskes i emnet, hvad myndighe-

derne rent faktisk ved om emnet, og om elektromagnetisk stråleskader er noget, bor-

gerne behøver at være bekymret for?” 

 

Svar: 

Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har mit ministerium bedt Sundhedsstyrel-

sen om bidrag. Jeg forventer at kunne svare endeligt på spørgsmålet primo januar.  

 

Med venlig hilsen 
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